

# 下压式四柱液压平面下料机

产品名称	下压式四柱液压平面下料机
公司名称	展盛超声机械有限公司
价格	.00/个
规格参数	类型:海棉裁断机 型号:ZS 裁断力:100 ( T )
公司地址	中国 江苏 扬州市 江都商贸城
联系电话	86 158 61982344 13626113270

## 产品详情

类型 海棉裁断机 型号 ZS  
裁断力 100 ( T )

本机适用于皮革加工、制衣业、制鞋业、箱包业、包装业、玩具业、文具业、汽车工业使用成型刀模对皮革、橡胶、塑料、纸板、布料、泡绵、尼龙、人造革、pvc板等物料之裁断作业。1. 采用四柱式双油缸结构，达到高吨位裁断，节省能源消耗。  
2. 裁断力为持续力，特别适用海绵裁断行业。3. 配有自动送料装置，提高了机床的使用效率与安全性

it is used to scissor up leather rubber plastic cloth sponge nylon imitation leather pvc board etc in industry. 1 . applying four-post type dual cylinder structure, which reaches the high tonnage to cut, and saves the energy. 2 . cutting force is lasting force, which is suitable for formrubber trade specially. 3 . furnished with automatic-feeder equipment, which has improved the service efficiency and security of the machine.

最大冲裁力技术参数 maximum momentum		1200kn/2500kn
冲裁速度 seissor speed		0.08m/s
行程调节范围 stroke adjustment		0—130mm
上下压板间距离 range between the working tables		55—210mm
送料速度 feeding speed		0.50m/s

上压板尺寸size of the upper pressing board		1200 × 1200mm
下工作台面尺寸size of the pressing board		1200 × 1200mm
电机功率motor power		7.5kw/11kw
外形尺寸overall dimension		2100 × 2600 × 1800mm
整机重量total weight		7000kg